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 CONSILIUL LOCAL 
AL MUNICIPIULUI MOINEŞTI 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi, 13.07.2022, în şedinţa ordinară a Consiliului 

Local al Municipiului Moineşti  

Doamna Secretar general Dîrlău Marilena, deschide şedinţa şi arată că, în 

conformitate cu prevederile art. 133, alin. (1) din Ordonanța de urgență a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 

domnii consilieri au fost convocaţi, conform tabelului anexă, pentru astăzi 

13.07.2022. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 542/07.07.2022 a Primarului 

Municipiului Moineşti şi este legal constituită, fiind prezenţi 18 consilieri locali, din 

cei 19 validați în funcție. Domnul consilier Mocanu Iulian lipsește motivat. 

Având în vedere ordinea de zi propusă, la şedinţă participă directori, şefi de 

servicii, şefi de birouri și compartimente din cadrul aparatului de specialitate al 

Primarului Municipiului Moineşti, reprezentanți ai unor instituții publice din 

municipiul Moinești și reprezentanți mass-media. 

Ședința se desfășoară prin sistemul de conferințe și vot Mikrovoks.  

Doamna Secretar general Dîrlău Marilena: Având în vedere prevederile 

art. 138 alin. (15) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare și faptul că pe ordinea de zi 

la punctul numărul 1 se află aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data 

de 16.06.2022, care a fost pus la dispoziţia dumneavoastră pentru consultare, consult 

plenul dacă sunt obiecţiuni cu privire la conţinutul acestuia. 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 

16.06.2022. 

Se aprobă procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local Moinești 

din data de 16.06.2022, cu 18 voturi pentru. 

Doamna Secretar general Dîrlău Marilena: Dau cuvântul doamnei 

președinte de ședință pentru a supune la vot ordinea de zi și pentru a parcurge 

ordinea de zi propusă de Executiv pentru ședința de astăzi. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Mulțumesc, 

consult plenul dacă sunt completări, obiecții, întrebări asupra conținutului ordinii de 

zi. Nefiind, supun la vot ordinea de zi. 

Se aprobă ordinea de zi a şedinţei ordinare din 13.07.2022, cu 18 voturi 

pentru. 

Punctul 1 a fost parcurs, se trece la puctul 2 de pe ordinea de zi. 

Punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre privind aprobarea 

rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 al Municipiului Moinești. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 
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Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Vă rog, domnule consilier. 

Domnul consilier Margină Gelu: Vă mulțumesc, doamna președinte. Stimați 

colegi, rectificarea bugetară care ni se propune astăzi, din punctul meu de vedere, 

are trei mari puncte demne de apreciat și anume: un prim aspect este o donație de la 

OMV-Petrom de 200.000 lei, care a fost repartizată pentru amenajarea Centrului de 

agrement și activități sportive în municipiul Moinești. Un al doilea aspect pozitiv 

este identificarea sursei de finanțare și alocarea sumei de 132,20 mii lei pentru plata 

drepturilor restante la Creșa „Primii Pași”, reprezentând vouchere de vacanță și 

bonuri de masă și, nu în ultimul rând, s-a identificat o parte din sursa de finanțare 

pentru proiectul pe care l-am nominalizat mai înainte, în sumă de 584 mii lei. Am 

înțeles că suma totala de aproximativ 800.000 lei cu TVA,  a fost repartizată deja si 

a fost cuprinsă în buget, deși acest lucru trebuia să se întâmple după aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici. Dar, având în vedere donația, trebuia ca această 

sumă sa fie prinsă în buget. Aș întreba un singur aspect: am identificat o sumă de 

17.000 lei deplasări în străinătate. Este vorba de deplasările cu Asociația 

Municipiilor și Orașelor sau este o acțiune la nivelul primăriei?  
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Domnul primar Vieru Valentin: Este o deplasare în luna septembrie cu 

Asociația Municipiilor din România. Nu știu câți primari exact vor merge în 

delegație, inclusiv directorul AMR și președinte la Copenhaga, Paris și Berlin.  

Domnul consilier Margină Gelu: Da, mulțumesc. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dacă mai sunt 

întrebări? Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de 

inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2022 al Municipiului Moinești, cu 18 voturi pentru. 

Punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre privind aprobarea 

documentației tehnico-economice „Amenajare Centru de Agrement și activități 

sportive în Municipiul Moinesti” și a indicatorilor tehnico-economici. 

Domnul primar Vieru Valentin: Vă rog, dacă îmi permiteți. Despre acest 

centru de agrement am lucrat la un proiect tehnic, s-a eliberat autorizația de 

construire chiar astăzi, urmează să aprobați și dumneavoastră sumele pe care le vom 

aloca - nu sunt puține, în jur de 800.000 de lei. Dacă o să studiați documentația 

tehnică, o să vedeți că este un teren, o bază sportivă, cu un centru de agrement dotat 

cu teren de sport, de tenis de câmp, în mod special pe zgură (ceea ce nu există în 

multe localități, dar nici în Moinești), vestiare cu grupuri sanitare, un modul metalic 

cu mese, scaune pentru petrecerea timpului liber, șah, remi, alte activități, o tribună 

cu 60 de locuri, împrejmuire, iluminat nocturn, dar și un sistem și o aplicație ca acest 

teren să poată fi folosit în baza acestei aplicații cu interfon la poartă. Atunci când 

responsabilul din primărie va fi solicitat, va rezerva terenul contra cost. Bineînțeles, 

vom iniția o hotărâre de consiliu pentru a stabili un cost pe oră sau pe eveniment, un 

regulament după care va funcționa, va fi afișat la teren, iar cei care nu respectă 

regulamentul sau nu-și achită contravaloarea orelor pe care le închiriază, nu va mai 

putea închiria acel teren. Eu spun că este binevenit, pentru că nu există la momentul 

de față, în afară de terenurile de la școli, un teren în care sportivii, cetățeni ai 

municipiului Moinești, să își poată desfășura o activitate sportivă și de agrement. 

Mulțumesc. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 
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Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții?  

Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice „Amenajare Centru de Agrement și activități sportive în Municipiul 

Moinesti” și a indicatorilor tehnico-economici, cu 18 voturi pentru. 

Punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre pentru modificarea și 

completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 190/08.12.2017 privind exprimarea 

acordului pentru realizarea investiției și predarea către Ministerul Dezvoltării 

Regionale și Administrației Publice, prin Compania Națională de Investiții CNI 

S.A., a amplasamentului necesar realizării obiectivului „Extindere spații spitalizare 

- Spitalul Municipal de Urgență Moinești”. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

unsaved://LexNavigator.htm/DB0;LexAct%20387261
unsaved://LexNavigator.htm/DB0;LexAct%20387261
unsaved://LexNavigator.htm/DB0;LexAct%20387261
unsaved://LexNavigator.htm/DB0;LexAct%20387261
unsaved://LexNavigator.htm/DB0;LexAct%20387261
unsaved://LexNavigator.htm/DB0;LexAct%20387261
unsaved://LexNavigator.htm/DB0;LexAct%20387261
unsaved://LexNavigator.htm/DB0;LexAct%20387261


5 

 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Vă rog, domnule consilier. 

Domnul consilier Margină Gelu: Vă mulțumesc. În articolul 2 din proiectul 

de hotărâre se stipulează: „Consiliul Local se obligă să asigure, în condițiile legii, 

suprafețele de teren necesare pentru depozitarea și organizarea șantierului”. Cred că 

este o formulare nefericită, în sensul că, probabil, se referea la depozitarea deșeurilor 

și organizarea de șantier. În schimb, din câte cunosc eu, acest proiect este un proiect 

în parteneriat cu UAT Moinești, în care UAT are o contribuție de 501.863 lei 

efectuată și cred că această formulare ar trebui să fie „Consiliul Local se obligă să 

asigure, în condițiile legii, suprafețele de teren necesare pentru depozitarea 

deșeurilor și pentru organizarea de șantier”.  

Domnul primar Vieru Valentin: Draftul este venit de la Compania 

Națională de Investiții. 

Domnul consilier Margină Gelu: Și ei pot greși. Pentru depozitarea și 

organizarea șantierului, gramatical înseamnă că depozităm șantierul. O să lăsăm așa, 

dacă ziceți. 

Domnul primar Vieru Valentin: Pot greși, dar să nu ne întoarcă proiectul. 

Doamna Secretar general Dîrlău Marilena: Hotărârea inițială este la fel. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dacă mai sunt 

întrebări? Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de 

inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 190/08.12.2017 privind exprimarea acordului pentru realizarea 

investiției și predarea către Ministerul Dezvoltării Regionale și Administrației 

Publice, prin Compania Națională de Investiții CNI S.A., a amplasamentului necesar 

realizării obiectivului „Extindere spații spitalizare - Spitalul Municipal de Urgență 

Moinești”, cu 18 voturi pentru. 

Punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre pentru modificarea 

Hotarârii Consiliului Local nr. 55/27.03.2018 privind aprobarea documentaţiei 
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tehnico–economice „Extindere rețea de piste de biciclete și reamenajarea 

trotuarelor pe strada Mihai Eminescu, strada George Coșbuc și strada Căpitan 

Zăgănescu din municipiul Moinești” faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-

economici. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 

Local nr. 55/27.03.2018 privind aprobarea documentaţiei tehnico–economice 

„Extindere rețea de piste de biciclete și reamenajarea trotuarelor pe strada Mihai 

Eminescu, strada George Coșbuc și strada Căpitan Zăgănescu din municipiul 

Moinești” faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-economici, cu 18 voturi pentru.  

Punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre privind aprobarea 

Acordului de Parteneriat între Municipiul Moinești și RC Europe Development SRL 

pentru realizarea investiției „Amenajare accese rutiere și intersecție sens giratoriu 

– strada Atelierelor nr. 144, municipiul Moinești, județul Bacău”. 
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Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre privind aprobarea Acordului de Parteneriat 

între Municipiul Moinești și RC Europe Development SRL pentru realizarea 

investiției „Amenajare accese rutiere și intersecție sens giratoriu – strada Atelierelor 

nr. 144, municipiul Moinești, județul Bacău”, cu 18 voturi pentru. 

Punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre pentru exprimarea 

acordului privind propunerea de acceptare a donației unor terenuri din partea RC 

Europe Development SRL și includerea acestora în domeniul public al Municipiului 

Moinești. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 
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funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 4 

voturi pentru și o abținere (Margină Gelu). 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Vă rog, domnule consilier. 

Domnul consilier Margină Gelu: Mulțumesc. Cred că la acest proiect de 

hotărâre trebuie să mai purtam niște discuții astfel încât să putem găsi soluția cea 

mai legală și oportună. Despre ce este vorba? Deci, această firmă, RC Europe 

Development SRL, dorește să doneze două loturi de teren: 423 de metri pătrați și 

încă un lot 437 metri pătrați. Se pune problema că la data în care doresc să doneze, 

nu sunt proprietari de drept ai terenului, în sensul că există un precontract. Să nu 

uităm că toate documentele sunt întocmite pe BAT Serv. Ori, precontractul este un 

document provizoriu. Trebuie mai întâi ei să devină proprietarii terenului. Acesta un 

prim aspect, un al doilea aspect, haideți să ne gândim cum eliberăm autorizația 

pentru construire. Dacă ei vor dona terenul către UAT, ei nu mai sunt proprietari ai 

terenului. Articolul 1, litera a) din Legea 50/1991 privind autorizarea lucrărilor de 

construcție spune așa: „autorizațiile de construcție se eliberează persoanelor fizice 

și/sau juridice care fac dovada unui drept real asupra terenului”. Dacă ei donează 

terenul UAT, nu mai pot face dovada unui drept real asupra terenului. Și atunci, cum 

îi eliberăm autorizațiile de construire? Opinia mea este că ar trebui să le eliberăm 

autorizația de construire, să construiască, după care să facă predarea investiției către 

UAT.  

Domnul primar Vieru Valentin: În acest moment, aceasta societate a 

solicitat patru certificate de urbanism și urmează al cincilea. Cele patru certificate de 

urbanism sunt pentru clădirile din incinta fostei Baze tubulare, de peste 30.000 metri 

pătrați pentru construirea unui spațiu comercial, respectiv Kaufland, pentru 

construirea altor spații comerciale, un outlet, pentru construirea parcării, stații de 
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încărcat autovehicule, pentru sediu administrativ, centrală termică și altele. Pentru 

sensul giratoriu nu au solicitat încă un certificat de urbanism pentru că au nevoie de 

aceste documente. În primul rând, vor dona acest teren în domeniul public al UAT 

Moinești. După ce această hotărâre va fi întabulată, va trebui să trecem terenul în 

domeniul privat pentru a-l prinde în actul de parteneriat pe care l-am avut mai 

devreme, care va sta la baza eliberării certificatului de urbanism, întrucât devenim 

parteneri. După finalizarea construcției, aceasta va fi predată Municipiului Moinești 

în totalitate, dar autorizația - având în vedere contractul de parteneriat - se poate da 

și aceasta autorizație de construcție pe numele lor. Domnul Florea, vă rog.  

Domnul Florin Florea, arhitect șef: Sunt două loturi de teren evidențiate în 

documentația cadastrală, și au venit cu solicitarea de a le preda, de a le dona 

Primăriei Moinești. Se încheie acordul de parteneriat în vederea eliberării 

autorizației de construire. După edificarea sensului giratoriu, ei vor veni și vor face 

predarea spre administrare către Primăria Moinești. Vin cu solicitarea de a face și o 

dezmembrare din drumul național, să-l dăm cu titlu gratuit în vederea amplasării 

unui Unicom. Nu suntem de acord ca acest unicom să fie montat pe terenul 

proprietate publică. 

Domnul primar Vieru Valentin: Conform regulamentului pe care tot noi l-

am aprobat, în sensurile giratorii care se vor construi de aici înainte nu mai este 

permis să se monteze absolut nimic. În Acordul de parteneriat, la ultimul punct este 

prevăzut acest lucru. 

Doamna Secretar Dîrlău Marilena: Să transfere posesia Investiției către 

partenerul BENEFICIAR Municipiul Moinești, cel mai târziu în termen de 6 (șase) 

luni de la data recepției finale a lucrărilor de construire. 

Domnul Florin Florea, arhitect șef: În final, terenurile, inclusiv investiția 

vor aparține UAT Moinești. Se va face alipirea la sectorul de drum național care este 

cadastrat și este în proprietate publică a Municipiului Moinești, conform Hotărârii de 

Guvern. 

Domnul primar Vieru Valentin: Am pus această întrebare celor de la 

CNAIR vis-a-vis de proprietatea și administrarea drumului. În protocolul de 

predare-primire și în Hotărârea de Guvern, ne dă nouă în administrare drumul. De 

fapt proprietar pe teren și pe acest drum, suntem noi. În administrare e asfaltul, dar 

de fapt noi suntem proprietarii.  

Domnul consilier Margină Gelu: Am citit acordul de parteneriat, noi am 

aprobat parteneriatul la punctul 6. Aici este intenția de donație. Deci, eu înțeleg că 

sunt două suprafețe care fac accesul în sensul giratoriu dinspre investiție. 

Domnul primar Vieru Valentin: La momentul construirii pe axul de drum 

care vine din Bacău, se intră în Moinești, autovehicolele vor rula pe calea dreaptă. 

Când cobori din oraș, de la sensul de la LIDL, nu este loc, pentru că pe drumul 

național, pe drum european, sensurile giratorii trebuie să aibă un anumit diametru. 
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Dacă nu mă înșel 12 metri, mergând cu o bandă de patru-cinci metri în plus 

doisprezece, nu este loc pe banda de coborâre. Și atunci, pentru a realiza acest sens 

giratoriu, cei de la RC Europe Development donează cele două suprafețe de teren 

primăriei, trec în domeniul privat, se eliberează autorizație de construcție, după care 

revine în proprietatea Municipiului Moinești.  

Domnul consilier Margină Gelu: Am înțeles, deci cele două loturi sunt parte 

componentă a sensului giratoriu, nu vor deveni căi de acces, care este altceva, pentru 

că știți că se pune problema impozitelor pe teren. După aceea se pune problema 

întreținerii căilor de acces și așa mai departe.  

Domnul primar Vieru Valentin: Vor face parte din drumul național la 

momentul respectiv, nu suntem noi primii. Știți, la Auchan la Bacău, la Focșani la 

Carrefour, acolo e o stradă, este același lucru.  

Domnul consilier Margină Gelu: Da, dacă este parte componentă, e OK. 

Mulțumesc. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dacă mai sunt 

întrebări? Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de 

inițiator. 

 Se aprobă Proiectul de Hotărâre pentru exprimarea acordului privind 

propunerea de acceptare a donației unor terenuri din partea RC Europe Development 

SRL și includerea acestora în domeniul public al Municipiului Moinești, cu 18 

voturi pentru. 

 Punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre privind modalitatea de 

acordare a gratuității și cuantumul acesteia la transportul urban cu mijloace de 

transport în comun de suprafață pentru beneficiarii Legii nr. 448/2006 privind 

protecția și promovarea drepturilor persoanelor cu handicap, republicată, cu 

modificările și completările ulterioare. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 
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funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre privind modalitatea de acordare a gratuității și 

cuantumul acesteia la transportul urban cu mijloace de transport în comun de 

suprafață pentru beneficiarii Legii nr. 448/2006 privind protecția și promovarea 

drepturilor persoanelor cu handicap, republicată, cu modificările și completările 

ulterioare, cu 18 voturi pentru. 

Punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre pentru modificarea 

articolului 1 din Hotărârea Consiliului Local nr. 91/2015 privind stabilirea tarifului 

de distanță maximal pentru Serviciul de transport public local de persoane în regim 

de taxi pe raza municipiului Moinești, județul Bacău. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 
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57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre pentru modificarea articolului 1 din Hotărârea 

Consiliului Local nr. 91/2015 privind stabilirea tarifului de distanță maximal pentru 

Serviciul de transport public local de persoane în regim de taxi pe raza municipiului 

Moinești, județul Bacău, cu 18 voturi pentru. 

Punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre privind aprobarea 

alipirii unor imobile situate în intravilanul municipiului Moinești, str. Zorilor, 

județul Bacău. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 4 

voturi pentru. Domnul consilier Pascalini Nini-Alexandru nu participă la vot. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de inițiator. 
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Se aprobă Proiectul de Hotărâre privind aprobarea dezmembrării unui imobil 

situat în intravilanul Municipiului Moinești, strada Vasile Alecsandri, județul Bacău, 

cu 17 voturi pentru. 

Domnul consilier Pascalini Nini-Alexandru nu participă la vot. 

Punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre privind declararea unui 

bun imobil teren de uz și de interes local și atestarea apartenenței acestuia la 
domeniul privat al Municipiului Moinești, județul Bacău. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre privind declararea unui bun imobil teren de 

uz și de interes local și atestarea apartenenței acestuia la domeniul privat al 

Municipiului Moinești, județul Bacău, cu 18 voturi pentru. 

Punctul 12 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre privind aprobarea 

modificării și completării inventarului centralizat al imobilelor aparținând 

domeniului privat al Municipiului Moinești, județul Bacău. 
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Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre privind aprobarea modificării și completării 

inventarului centralizat al imobilelor aparținând domeniului privat al Municipiului 

Moinești, județul Bacău, cu 18 voturi pentru. 

Punctul 13 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre privind acordarea unui 

ajutor de urgență în vederea refacerii unei locuințe deteriorate din municipiul 

Moinești. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
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social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre privind acordarea unui ajutor de urgență în 

vederea refacerii unei locuințe deteriorate din municipiul Moinești, cu 18 voturi 

pentru. 

Punctul 14 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre privind acordarea unui 

ajutor de urgență domnului Vinerică Adrian, persoană cu dizabilități. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: La acest proiect 

de hotărâre avem amendamentul efectuat de domnul consilier Margină Gelu ca în 

articolul 1 al proiectului de hotărâre să fie trecut „pentru achitarea diferenței de cost 

lunar...” în loc de „pentru subvenționarea diferenței de cost lunar...”. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 
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respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul efectuat de 

domnul consilier Margină Gelu. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre privind acordarea unui ajutor de urgență 

domnului Vinerică Adrian, persoană cu dizabilități, cu amendamentul efectuat de 

domnul consilier Margină Gelu, cu 18 voturi pentru. 

Punctul 15 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre privind aprobarea 

cotizației, pentru anul 2022, la patrimoniul Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară pentru Salubrizare Bacău. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 
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respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuții? Vă rog, domnule consilier. 

Domnul consilier Margină Gelu: Cred că s-a strecurat o greșeală în 

redactarea documentelor. În referatul de aprobare la alineatul 2, precum și în 

raportul de specialitate la alineatul 5, se invocă prevederile Legii 215/2001 privind 

Legea administrației publice locale. A fost abrogată în 2019 de Codul administrativ. 

articolul 597. Vă mulțumesc și propun să înlăturăm această greșeală. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dacă mai sunt 

întrebări? Discuții? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de 

inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre privind aprobarea cotizației, pentru anul 

2022, la patrimoniul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru Salubrizare 

Bacău, cu 17 voturi pentru și o abținere (Margină Gelu). 

Punctul 16 de pe ordinea de zi: Proiect de Hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Moinești în Consiliul de 

administrație al Creșei „Primii Pași” Moinești. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

Comisiilor de specialitate pentru a prezenta avizele. 

Domnul consilier Rău Sergiu-Ionel, membru al Comisiei economice: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi economico-financiare, 

social-culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 6 voturi pentru din numărul de 6 consilieri prezenți. 

Domnul consilier Acatrinei Sorin, secretarul Comisiei de urbanism: În 

temeiul prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia pentru activităţi de amenajarea teritoriului, 

urbanism, gospodărie comunală şi protecţie mediu avizează favorabil proiectul de 

hotărâre, cu 7 voturi pentru. 

Domnul consilier Busuioc Iulian, secretarul Comisiei juridice: În temeiul 

prevederilor art. 125 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 
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respectiv al prevederilor art. 15 alin. (1) lit. b) din Regulamentul de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, Comisia juridică, de disciplină, de muncă, protecţie 

socială, protecţie copii, turism şi sport avizează favorabil proiectul de hotărâre, cu 5 

voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Vă informez că 

reprezentantul Consiliului local în Consiliul de administrație al Creșei „Primii Pași” 

Moinești, se va desemna prin vot secret, care se exercită prin buletine de vot. Se va 

trece DA sau NU în dreptul candidatului propus, în funcție de preferința 

dumneavoastră. Propunerea făcută în cadrul ședinței Comisiilor de specialitate este 

trecută pe buletinul de vot.  

Se trece la exercitarea votului secret. 

Domnul consilier Breahnă Neculai, președintele Comisiei: Proces-verbal al 

comisiei de numărare a voturilor și stabilirea rezultatului votului secret pentru 

desemnarea reprezentantul Consiliului local în Consiliul de administrație al Creșei 

„Primii Pași” Moinești formată din Breahnă Neculai – președinte, Budacă Cristinel – 

secretar, Margină Gelu, Pascalini Nini-Alexandru și Catana Codrin-Ionuț – membri, 

a procedat la numărarea voturilor. Din numărul total de 18 buletine de vot, 18 au 

fost valabil exprimate. În urma numărării voturilor doamna Raluca-Maria Alăzăroaie 

a obținut 18 voturi pentru, drept pentru care a fost desemnată reprezentantul 

Consiliului Local al Municipiului Moinești în Consiliul de Administrație al Creșei 

„Primii Pași” Moinești. Semnează Comisia. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Întrebări? 

Discuți? Nefiind, supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă de inițiator. 

Se aprobă Proiectul de Hotărâre privind desemnarea reprezentantului 

Consiliului Local al Municipiului Moinești în Consiliul de administrație al Creșei 

„Primii Pași” Moinești, cu 18 voturi pentru. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Cu acordul 

dumneavostră vom lua în discuție materialul de la punctul „Diverse”.  

Punctul 17 de pe ordinea de zi: Diverse. 

* Informare privind solicitarea înregistrată cu nr. 20185/16.06.2022 a SC 

ADL Invest SRL reprezentată legal prin Lichidator Judiciar Șut Lorica Ileana. 

Domnul primar Vieru Valentin: Am venit cu acest punct la diverse, pentru 

că am primit o adresă în urmă cu câteva zile de la firma ADL Invest SRL, care deține 

o suprafață de teren în municipiul Moinești de 6.175 mp. După cum reiese din 

adresă și din informațiile de la Serviciul Venituri, această firmă se află în insolvență, 

având o datorie către bugetul local de 97.759,83 lei. La această dată, lichidatorul 

judiciar ne solicită compensarea sau darea în plată, mai exact, mă ajută doamna 

director economic, ca această suprafață de teren să intre în domeniul privat al 

Municipiului Moinești, ca și contravaloare a sumei pe care ne-o datorează. La acest 
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moment, știm cu toții că la masa credală (suntem înscriși la masa credală), primele 

sume pe care le recuperează le dă către bugetul statului și nu suntem noi primii pe 

acea listă pentru a primi această sumă, fapt pentru care - dacă din recuperarea 

dumnealor nu vor exista sume disponibile, să ne plătească și nouă această sumă la 

impozite și taxe - vom rămâne păgubiți. Venim cu această suprafață de teren 

evaluată de un expert evaluator acreditat ANEVAR. Am cerut acest document, este 

în materialul care a ajuns și la dumneavoastră. Este o expertiză a suprafeței de teren, 

este o sumă mai mare decât încercăm noi să-i oferim, adică  3,20 euro/ mp, în 

evaluare este 3,91 euro/mp. Eu vă cer acordul să stabilim aceasta sumă de 3,20 

euro/mp ca să închidem suma datorată la bugetul local, nu să mai dăm și alți bani în 

plus, așa cum reiese din raportul de evaluare. Cred eu că este mai bine să luăm ceva 

decât să nu luăm nimic. Dacă sunt discuții, vă stăm la dispoziție să vă răspundem la 

întrebări. Dacă nu, vă rog să vă exprimați acordul de principiu pentru a face o ofertă 

de preț firmei care asigură insolvența. Mulțumesc. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Supun la vot 

propunerea formulată de domnul primar. 

Membrii Consiliului Local își exprimă acordul de principiu în vederea 

întocmirii unei cereri de dare în plată pentru suprafața de 6.175 teren fără construcții, 

situat în intravilanul Municipiului Moinești, strada Schelei, în contul creanței pe care 

o deține debitorul ADL Invest SRL, cu 16 voturi pentru, o abținere (Margină Gelu) și 

1 vot împotrivă (Catana Codrin-Ionuț). 

Doamna Găman Oana, director economic Spitalul Municipal de Urgență 

Moinești: Bună ziua! Pe 15 iulie, ora 14, avem onoarea să vă invităm la deschiderea 

oficială a Zilelor Medicale care va avea loc aici, la Clubul Lira. Vă așteptăm pe toți 

să fiți alături de noi. Mulțumim! 

Domnul primar Vieru Valentin: Da, e un eveniment care are loc în această 

perioadă în Moinești, începând de mâine. Vineri, la ora 14, așa cum vă spunea 

doamna director economic, are loc deschiderea oficială. Va avea loc la ora 13 și 

inaugurarea blocului operator care fost reabilitat printr-un parteneriat cu Consiliul 

Județean. Valoarea trece de 4 milioane de lei, 90% asigurată de Consiliul Județean, 

10% din bugetul local. Va fi de folos Spitalului Municipal de Urgență Moinești, 

având în vedere că de mai bine de un an și jumătate a funcționat doar cu două săli de 

operații. Nu în ultimul rând, aș vrea să vă adresez o invitație la festivalul Vis de Stea 

în acest weekend. Doamna Irina Pașalov mi-a comunicat că sunt înscriși 224 de 

copii din toată țara, 206 sunt din alte localități și 18 sunt din municipiul Moinești. 

Din juriu fac parte Luminița Anghel, Nico și Uddi, plus câțiva compozitori. 

Evenimentul se desfășoară pe scena din Parcul Băi unde vor fi montate și scaunele 

pe care le-am achiziționat. Evenimentul va începe vineri, de la ora 14, iar gala 

premiilor va avea loc duminică, începând cu ora 16, cât și câteva recitaluri a celor 

din juriu. Vă invit să mergem în sala mare unde voi prezenta Raportul, pentru că 

acolo este spațiu mai mare și avem invitați. 
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Punctul 16 de pe ordinea de zi: Raportul Primarului Municipiului Moinești 

privind starea economică, socială și de mediu a municipiului Moinești. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul 

domnului primar pentru a prezenta raportul. 

Domnul primar Vieru Valentin: Vă rog să-mi permiteți să prezint Raportul 

Primarului Municipiului Moinești pentru anul 2021. Vă rog să aveți răbdarea să 

parcurgem acest raport pentru că este de o importanță deosebită pentru noi toți, 

având în vedere că toți cei care sunteți prezenți aici - și nu numai - au o contribuție 

deosebită la realizările din municipiul Moinești, contribuție care se regăsește și în 

acest raport. De aceea, pe lângă consilierii locali - pentru că în Codul administrativ 

este menționat că primarul prezintă acest raport consiliului local - am considerat ca 

alături de Consiliul local să fie prezenți și salariații primăriei, aparatul de lucru al 

primarului pentru că sunt parte din aceste realizări, dar și șefii de serviciu din 

instituțiile publice din municipiul Moinești. 

Așadar, voi trece în revistă realizările din anul 2021, dar nu numai acestea, 

având în vedere că o parte sunt continuarea din anii precedenți, dar și care vor avea 

continuitate în anii ce urmează. Acest raport este structurat pe capitole, de aceea voi 

enumera realizările pe fiecare capitol în parte. 

Ne amintim cu toții că, începând cu primăvara anului 2020, am fost afectați de 

această pandemie de covid. Cred că majoritatea dintre dumneavoastră ați trecut prin 

această boală. Nu știu ce va urma în perioada următoare, căci am observat o creștere 

a cazurilor. Anunța azi dimineață la știri că s-au înregistrat în ultimul interval diurn 

aproximativ 4000 cazuri. Avem și noi câteva cazuri la Spitalul Municipal de 

Urgență Moinești, însă nu a fost pusă viața nimănui în pericol până în acest moment. 

Sperăm ca în continuare să nu avem suprize. Stiți cu toții că în acea perioadă am fost 

nevoiți să reglementăm niște acte normative aprobate de către Guvernul României și 

Parlament - trebuia să le aplicăm la nivel local. Vorbim aici de informarea 

cetățenilor cu sprijinul aparatului de lucru al politiției locale, de dezinfectarea 

locurilor de joacă, a spațiilor publice din municipiu, de montarea acelor dispozitive 

pentru igienizarea mâinilor la fiecare scară de bloc, de dotarea școlilor cu ceea ce era 

necesar. Vedeți la litera D și o sumă considerabilă utilizată pentru achiziționarea 

materialelor sanitare și soluțiilor dezinfectante. Nu a fost ușor. A trebuit să ne 

adaptăm într-un timp foarte scurt. Știți cu toții ce program cu cetățenii am adoptat la 

primărie și în ce condiții, știți cu toții condițiile de desfășurare a ședințelor de 

Consiliu Local. Dar cele mai afectate au fost cursurile școlare din municipiu - când 

s-a desfășurat școala on-line. Dar am trecut cu toții de acea perioadă, am fost 

contemporani cu o perioadă pe care nu ne-o mai dorim. Mergem mai departe. 

În acest raport, o categorie importantă este infrastructura urbană - aș aminti 

aici de infrastructura rutieră pentru că știm cu toții faptul că în 2017 când am preluat 

mandatul de primar, în municipiul Moinești erau 64 de străzi neasfaltate - care mai 

mici, care mai mari... În acest moment sunt asfaltate 45 de străzi în municipiul 

Moinești. Urmează să fie asfaltate și celelalte 20 de străzi. Se vor efectua lucrări la 

infrastructura de alimentare cu apă, cu gaze, urmand a găsi soluții de finanțare. În 

anul 2021 s-au asfaltat străzile Avântului, Luminii, Calea Poduri, Libertății, Osoiu, 
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General Nicolae Șova, Nicu Enea. Pentru străzile General Nicolae Șova și Nicu 

Enea a existat un proiect amplu, dar și probleme - mai ales în cazul străzii General 

Șova, deoarece nu am putut realiza recepția acestei străzi la timp, din cauza întâzierii 

lucrărilor. A trebuit să înlocuiască pavajul din parcări, să rebetoneze rigola și să 

repună stratul de uzură pe toată suprafața străzii. I-am convins greu pe constructori 

să refacă lucrările, chiar i-am amenințat că le vom da certificatele de neconformitate 

și le vom executa garanția. Dar, iată că prin exigența colegilor din primărie și a mea, 

această stradă arată cum trebuie, cu excepția perimetrului unde s-a spart conducta de 

apă din vina celor de CRAB, când în aceeași zi s-a spart și conducta de pe strada 

Osoiu, din cauza faptului că au mărit presiunea necontrolat. Probleme din cauza 

celor de la CRAB au fost și la strada Nicu Enea. Au venit să ceară avize la Primăria 

Moinești pentru a branșa canalizarea satului Șesuri din Măgirești la stația de epurare 

de la Moinești, să vină la intrarea în oraș pe strada Mihai Eminescu, Atelierelor, 

Căpitan Zăgănescu, pentru a ajunge și pe strada Nicu Enea, până la stația de epurare. 

Nu am putut accepta această aberație, ca străzile din Moinești să fie distruse, 

deoarece proiectantul nu a fost de acord să reabiliteze stația de epurare de la 

Măgirești, din satul Șesuri. Nu voi accepta acest lucru nici pentru bazinele de la 

Micleasca, unde CRAB solicită să ducă o conductă către localitățile Berești-Tazlău 

și Balcani- Pârjol. Acele bazine satisfac abia nevoile din municipiul Moinești și am 

solicitat să se mărească capacitatea de depozitare a apei potabile din cartierul 

Micleasca. Dar, pentru dumnealor nu este atât de important faptul că se strică 

asfaltul, că strică o stradă reabilitată din fonduri externe sau din buget local. 

Condiția este ca noi să avem un oraș modern, curat, să ne ajungă utilitățile, acestea 

să fie suficiente, în primul rând, pentru noi. 

Am realizat și o parte din parcări care nu sunt cuprinse în proiectul de 

mobilitate urbană. În momentul de față, toate parcările din Moinești sunt reabilitate: 

zona Libertății-Cămin-Creșă, zona Unicat, zona Schelei, bl. 13,14. În același timp 

am alocat bani de la bugetul local, dar și cu sprijin de la Ministerul Mediului pentru 

punerea în siguranță a unor locuințe din cartierul Văsâiești și Lucăcești-sat – mă 

refer la rigolele și gabioanele realizate, podul din zona Lucăcești-sat. 

Mai sunt astfel de lucrări de realizat în multe zone din municipiu: Hangani-

Văsâiești, zona Lunca – Nicolae Bălcescu-Plopilor, dar și în cartierul Lucăcești. Ar 

trebui să mai vină și Apele Române în sprijinul UAT-urilor să realizeze îndiguiri. 

Trebuie să le mulțumesc că am primit un astfel de ajutor – ne-au dat utilaje de la 

Bacău pentru a adânci abia râului Tazlăul Sărat și a-l curăța de aluviuni și gunoaie. 

Un proiect de importanță deosebită pentru municipiul Moinești: schimbare din 

temelii a infrastructurii de pe strada Mihai Eminescu, dar și din zona urbană a 

municipiului. Am fost prin multe localități și nu am văzut multe străzi de acest gen, 

să aibă pavaje, acces la fiecare curte, rigole pentru preluarea apelor pluviale, pistă de 

biciclete, iluminat stradal modern, sistem de supraveghere (în valoare de 5 milioane 

euro). Scumpirea materialelor și a manoperei ne afectează toate proiectele. Vă spun 

că port discuții zilnice cu cei care efectuează aceste lucrări pentru ca nu cumva să ne 

lase cu lucrările neterminate, pentru că ar însemna o evaluare a ceea ce s-a făcut, o 

reevaluare a ceea ce a rămas de făcut, o nouă licitație publică. Așa ceva am pățit la 

Școala de la Văsâiești și nu mi-aș dori așa ceva. Sper să vină în sprijin Guvernul, 
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Uniunea Europeană, să ne ajute să ducem la bun sfârșit aceste proiecte cu valoare 

mare și să continuăm cu cele pe care ni le-am propus – mai avem un proiect pe 

infrastructură urbană, pe drumul național. 

Mergem la zona urbană cu proiectul de mobilitate urbană. Zilele trecute, o 

doamnă foarte supărată mi-a spus așa: nouă ne trebuiau piste de biciclete acum? Nu 

avem unde să ne parcăm mașinile. La momentul actual nu se vede nicio pistă de 

biciclete și, mai mult decât atât, această lucrare privind pistele de biciclete reprezintă 

doar 10% din acest proiect: 48.000 mp de pavele. Acum 2 săptămâni a venit 

constructorul să-i asigur un loc unde să depoziteze 200 de tiruri de pavele. Am găsit 

acest loc: la liceu la Lucăcești, în spate. Așadar, nu este vorba doar pe pistele de 

bicicletă. Noi, executivul și dumneavoastră, consilierii locali, suntem mesagerii 

proiectelor: de câte ori este nevoie, să informăm cetățenii municipiului care nu 

înțeleg importanța acestui proiect, că au loc lucrări de anvergură în infrastructură, în 

incintele de blocuri, se dotează cu bănci, coșuri pentru gunoi, trotuare, refacere 

carosabil, marcare rutieră, iluminat ornamental între blocuri. De asemenea, se 

realizează acea canalizație cu 6 tuburi pentru curent slab și 2 tuburi pentru curent 

tare. Toate firele de pe stâlpi vor dispărea, precum și mulți stâlpi din beton. 

Spuneam că este cel mai de amploare proiect pe care îl realizează Municipiul 

Moinești, la pachet cu cel de pe strada Mihai Eminescu. Putem spune că nu este 

ultimul proiect. Am demarat unul asemănător pentru cei 9,6 km de drum național 

care vor arăta asemănător cu ceea ce se realizează pe strada Mihai Eminescu: 

trotuare, rigole, bănci, iluminat, sens giratoriu zona Mihai Eminescu-Atelierelor, 

prelungirea pistei de biciclete până în zona Atelierelor, vis-a-vis de viitoarea bază de 

tratament, trotuare, rigole până la intrarea în Comănești. Acum au loc o serie de 

discuții cu proiectantul, cu privire la realizarea unei pasarele de la hotel peste Parcul 

Băi, până pe strada Atelierelor. Deja am defrișat arealul de acolo, pentru a veni 

geologii și topografii pentru a realiza studiul de fezabilitate și proiectul tehnic. 

Pasarela va fi o parte din sticlă. Pista de biciclete va avea continuitate de la Select 

pană la Găzărie și zona pietonală, cât și rigole, trotuare până la ieșirea către 

Comănești. Știți că nu sunt astfel de lucrări în zona Lunca, Văsâiești și Hangani. 

Proiectul este în derulare, are termen de predare luna noiembrie 2022.   

Mergem mai departe, în cartierul Lucăcești, pe strada Căpitan Zăgănescu. 

Aici se construiește o piață-bazar, unde se va realiza un comerț în aer liber. Vom 

muta comerțul cu cereale, vor fi și tarabe, va exista și un sediu administrativ cu 

birouri și grupuri sanitare, parcări, sistem de iluminat realizat cu bani din buget 

local. Cred ca este un lucru bun, având în vedere că acea zonă de teren este una 

aglomerată, o zonă care poate primi o altă destinație mai benefică. 

Trecem la capitolul EDUCAȚIE – suntem printre primele localități din țară 

care au investit în toate unitățile educaționale. Am primit, în acest sens, și un 

premiu. Avem în imagini școala Ștefan Luchian, unde am investit o sumă de 1,7 

milioane euro – Planul Național de Dezvoltare Locală. Lângă această școală este și 

monumentul istoric „Școala de Băeți”. Este un parteneriat cu Consiliul Județean 

Bacău, zilele trecute am semnat caietul de sarcini pentru realizarea proiectului tehnic 

– pentru un muzeu regional. Mă întorc la această școală care are un teren de sport 

unicat, pe tartan. Ne pot confirma și domnii directori prezenți aici despre condițiile 
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din școli, dar și de faptul că noi venim în ajutor și cu acel proiect prin care se 

achiziționează table smart, tablete pentru elevi. Tot aici vă pot arăta școala George 

Enescu: 1,4 milioane euro din fonduri europene, iar mai mult de jumătate din sumă 

este din bugetul local. A fost nevoie de un nou credit pentru a finaliza această 

școală, dar și pentru Liceul Grigore Cobălcescu și pentru sediul DAS. Și pentru 

această școală am reabilitat terenul de sport, iar la această oră nici o școală din 

Moinești nu mai are teren de sport nereamenajat, nemodernizat. Aici avem liceul 

Grigore Cobălcescu – 3 milioane euro (1 milion euro din acel credit). Lucrările sunt 

la 70%, sperăm să se încadreze constructorul - dacă nu, va trebui prelungit 

contractul. Dar, una peste alta, vom avea o instituție de învățământ net superioară 

multora din țară. 

Avem școala Alexandru Sever – 1,2 milioane euro prin PNDL. Știți ce 

greutăți am întâmpinat aici, un constructor care ne-a lăsat la 34%, a trebuit să 

realizăm o reevaluare, apoi o licitație, a trebuit să ne mai finanțeze Ministerul 

Dezvoltării cu încă 1,2 milioane lei. Pe data de 5 septembrie vom inaugura această 

școală; nu va mai fi nevoie să facă elevii naveta la școala de la Hangani. Grădinița 

nr. 9, realizată cu fonduri europene cu Ministerul Educației. Pe lângă cei 500.000 

euro primiți de la Minister, am alocat și noi 170.000 lei pentru realizarea 

împrejmuirii, a locului de joacă, iar cele 3 grupe au fost mutate de la creșa „Primii 

Pași”. Astfel, am extins creșa de la 45 de copii la 80. Prin acest lucru, am mărit și 

numărul angajaților la această instituție pentru a asigura funcționarea optimă. 

Vă spuneam că proiectul cu tablete și echipamente IT este în derulare, s-au 

finalizat 2 licitații pentru 1450 tablete, în derulare licitația pentru laptop-uri și table 

smart. Sperăm ca, până la începerea anului școlar, să le avem. 

La clădiri publice și rezidențiale avem sediul DAS - unde se lucrează intens și 

vor fi condiții excelente pentru activitățile asistenței sociale și Centrul 

Multifuncțional care a fost înființat din Strategia de Dezvoltare a Zonelor Urbane 

Defavorizate. 

Avem cele trei case construite în cartierul Lucăcești, cât și fosta centrală de 

lângă Biserica Sfântul Neculai, unde astăzi își desfășoară activitatea cele 18 

persoane care locuiesc în acele case, persoane cu dizabilități care au fost relocate din 

Centrul de Plasament de la Comănești, cu tot persoanul de la DJAPSPC Bacău și vă 

spun că acolo condițiile sunt la superlativ. Cei care locuiesc acolo se 

autogospodăresc, fac mâncare, sunt aprovizionați de DAS, dispun de activități de 

psihologie, kinetoterapie. 

Vă spuneam mai înainte de muzeu. Am reușit un parteneriat cu Consiliul 

Județean Bacău, un parteneriat de 2 milioane euro, din care ei vor veni cu 90%. Am 

semnat caietul de sarcini pentru realizarea proiectului tehnic, are un termen de 

execuție de 5 luni, după care vom demara procedurile de licitație pentru execuția 

acestei lucrări, pentru o perioadă de 24 luni. Este singura clădire din zonă 

nereabilitată, o clădire de patrimoniu național, știți cu toții în ce condiții se 

reabilitează o astfel de clădire. Drept urmare, a trebuit să găsim o firmă specializată 

pentru realizarea unor astfel de proiecte tehnice, suntem în cus de achiziționare a 

acestor servicii, sperăm ca peste 5 luni să putem demara acest proiect și în anul 2023 

să vedem muncitori lucrând pe acest șantier. 
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Depre ANL vă pot spune că lucrările înaintează greu. Dar, de o lună de zile se 

lucrează la interior, s-au turnat șapele în clădirea din partea stângă. Sper să le 

definitivăm, deoarece sunt cereri multe. Toate aceste întârzieri sunt cauzate de 

Ministerul Dezvoltării – Agenția Națională de Locuințe. 

Despre Agrement, vă pot arăta viitorul ștrand. Au început lucrările, iar dacă 

ele decurg în acest ritm, cred că vor fi finalizate înainte de termen. Va fi un bazin de 

înot didactic, un bazin de care avem atâta nevoie. E o realizarea prin CNI – 1,8 

milioane euro. 

Tot pe Strategia de Dezvoltare a Zonelor Urbane Defavorizate, avem o 

finanțare de 200.000 lei pentru locuri de joacă. Unul dintre locurile de joacă este 

situat în Parcul Tei, unul în zona Căliman, unul în cartierul Plopilor, unul în 

Hangani. Acest proiect este în verificare, urmează semnarea contractului și apoi 

realizarea lor, poate până la sfârșitul anului. 

Acest raport cuprinde și activitatea de mediu, activități care nu sunt deloc 

puține. Chiar am luat locul 2 la o competiție organizată de AMR pentru întreg 

calendarul de activități: plantare pădure urbană cu sprijinul OMV Petrom, activități 

de informare și conștientizare, campania PUI DE POM - PUI DE OM, plantări, 

ecologizări. Avem invitați deseori de la Agenția de Mediu, Garda de Mediu, DSP 

Bacău care apreciază aceste actități și ne-au spus că suntem singurii din județ care 

organizăm astfel de evenimente. 

La capitolul ENERGIE – menționez 1,3 milioane lei, din care 1 milion lei de 

la Ministerul Mediului, pentru înlocuirea lămpilor din Hangani, Văsâiești, Lunca, 

Atelierelor – peste 750 lămpi LED. Acum există un proiect în evaluare la Ministerul 

Mediului în valoare de 4,3 milioane lei pentru înlocuirea cu lămpi LED toată zona 

municipiului Moinești, plus modernizarea punctelor de transformare din care 3 

puncte au fost deja modernizate. Vorbim aici și despre iluminatul ornamental din 

perioada sărbătorilor de iarnă și pot spune că am ocupat locul 1 în județul Bacău la 

acest capitol. Ne-au ajutat foarte mult acești pomi de pe centru, amenajările din 

sensurile giratorii, necheltuind sume impresionante. 

Despre salubrizare este mult de vorbit. În 2017 am avut acea criză a deșeurilor 

de care am scăpat cu fruntea sus. La începutul săptămânii am avut vizita Gărzii de 

Mediu care ne-a comunicat că suntem la o selectare de 36%. Situația este mai bună 

în zonele cu case, deoarece fiecare gospodărie dispune de pubele individuale pentru 

gunoi menajer, gunoi selectiv și pentru resturi vegetale. A crescut gradul de 

colectare a deșeurilor reciclabile, suntem primii din județ. Nu se vede, însă, în zona 

urbană, cetățenii au fost informați și instruiți în ceea ce privește selectarea 

deșeurilor. Vrem să implementăm un proiect prin PNRR, ca toate pubelele publice 

să fie schimbate. Vor veni acele module (deja din bugetul local am achiziționat 5 – 

aproximativ 100.000 lei), alcătuite din 6 cușete unde vor fi puse acele pubele și vor 

fi dotate cu un dispozitiv mecanic prin apăsare cu piciorul. Cu cât crește cantitatea 

de deșeuri reciclabile, cu atât suma pe care o plătim la ADIS Bacău este mai mică. 

Legat de curățenia din oraș, am primit mereu felicitări chiar de la TABĂRA 

DE VARĂ de pictură din pini, unde participanții au evidențiat curățenia din oraș, în 

ciuda disconfortului creat de șantierele în derulare. Curățenia este menținută prin 

intermediul aparatului de lucru al primăriei, al angajaților SOMA, al firmei de 
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salubrizare, al Poliției Locale. În ultimul timp, am fost mai exigenți cu cei cărora nu 

le place curățenia, sancționând aruncarea de chiștoace, lăsarea paharelor pe bănci 

etc. S-a totalizat o sumă de 41.000 lei din amenzi, în ultima lună. Curățenia se 

păstrează prin efortul tuturor. Am creat un grup cu cei enunțați anterior, în care se 

postează orice neregulă, orice problemă, venind cu măsuri de rezolvare rapide, 

indiferent de zi, oră.  

La capitolul SĂNĂTATE menționez, în primul rând, faptul acum are loc cea 

de-a 17-a ediție a Zilelor Medicale ale Spitalului Municipal de Urgență Moinești. În 

aceste zile, municipiul va fi vizitat de sute de persoane, medici, oameni de știință, 

rectori, profesori universitari. Este un eveniment care pune în valoare activitatea 

medicală din cadrul acestui spital. 

Menționăm proiectele derulate și finalizate cu fonduri europene. Unul dintre 

ele face referire la dotarea Ambulatoriului de Specialitate – 8,5 milioane lei (este 

inclusă și aparatura). Un alt proiect constă în construirea Blocului Materno-Infantil 

de 5 etaje, în valoare de 55 milioane lei, altul în modernizarea Blocului Operator – 

3,7 milioane lei. 

Pentru că tot vorbim de sănătate, avem această secție sanatorială balneară. 

Împărțim această clădire în mai multe corpuri: în față este corpul B, în dreapta este 

corpul A, iar în spate este corpul C. Corpul A și C au fost date în proprietatea 

Ministerului Sănătății, în administrarea INRFB. S-a realizat studiul de fezabilitate, a 

fost prezentat Consiliului local, este la CNI, trebuie recalculat devizul, s-a alipit 

zona de parcări. Cred că în curând vor demara procedurile de achiziții pentru 

Proiectul tehnic și realizarea acestei investiții, care nu este una ieftină, trece de 11 

milioane euro. Sper ca la anul, pe vremea aceasta, să avem constructori pe teren. Nu 

garantez, pentru că nu depinde de mine, dar sper să urmeze pașii în timp util și să 

înțeleagă că această clădire este de o importanță deosebită pentru municipiul 

Moinești, având în vedere că această clădire este de 32 de ani în această situație. 

Pentru acest corp B, consilierii locali știu că au aprobat acest lucru, colegii 

mei din primărie au întocmit documentele și au participat la licitație. Am fost de mai 

multe ori la ANL, la București, deoarece acest corp era destinat locuințelor pentru 

medici. După 2 ani, cât a stat la ANL, nu a fost alocat niciun leu, nu s-a făcut niciun 

studiu de fezabilitate, nu exista nicio listă sinteză. Într-o discuție cu noul director de 

la ANL, nu era prevăzută o sumă nici în acest an. Așadar, am hotărât, împreună cu 

cei din Consiliul local, am inițiat acel proiect de hotărâre să scoatem la licitație acest 

corp. Am făcut o evaluare, din care a rezultat suma de aproximativ 300.000 euro. 

Am luat în calcul înlăturarea acoperișului, acelor plăci de BCA ce aveau rol de 

izolator termic. Am parcurs etapele necesare, procedurile de licitație, iar săptămâna 

trecută a fost adjudecată de către Andrei Marian, patronul complexului turistic 

Mario. Acesta va realiza un hotel cu restaurant, camere de cazare. În termen de 8 

luni va trebui să realizeze documentele cu expertize, avize, iar în 24 luni să dea viață 

acestui corp. Sper să fie un administrator serios, iar împreună să dăm viață clădirii, 

să materializăm ceea ce moineștenii așteapta de 32 de ani. De multe ori sunt întrebat, 

la fiecare eveniment ce are loc la club, pe scena din Parc Băi, ce este această clădire, 

cum de este în această situație și când se vor relua lucrările? 
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La „Social” avem o activitate pe care eu am delegat-o secretarului general al 

Municipiului Moinești. Activitatea este una complexă: este vorba de DAS, de 

Centrul Social de Îngrijire a Bătrânilor, avem o Strategie de Dezvoltare Locală a 

Zonelor Defavorizate într-un proiect amplu cu o Cantină Socială, Centru de Zi de 

Socializare, Centru de Zi de Petrecere a Timpului Liber, Centru de Zi pentru Copii, 

Îngrijiri la Domiciliu. Sunt bani europeni, este vorba de un timp de 31 de luni în care 

asigurăm aceste servicii sociale. Le-am trasmis colegilor să identifice pe viitor noi 

axe de finanțare pentru ca acest proiect să aibă continuitate, întrucât bugetul local nu 

poate asigura salariile și desfășurarea activităților din cadrul acestui mare proiect. Vă 

spuneam de Cantina Socială, un număr de 81 de moineșteni în situații de risc 

beneficiază de masă caldă gratuită. 

La Centrul de Petrecere a Timpului Liber au beneficiat 59 de adulți de servicii 

sociale primare. Un număr de 30 de copii care provin din familii cu probleme   

socio-economice au beneficat de asistență gratuită în timpul zilei, în scopul 

ameliorării situației de risc în care se aflau. Amintesc și de activitatea de la Centrul 

Social – Centrul de Îngrijire a Bătrânilor – sunt aproximativ 25 de bătrâni și un 

aparat de lucru pregătit, o cheltuială din bugetul local destul de mare. Tot acolo 

funcționează și Direcția de Asistență Socială și Centrul de Zi, până vom finaliza 

clădirea din zona Schelei. Nu în ultimul rând, menționez activitatea DAS care 

funcționează ca direcție. Este o activitate complexă, este foarte multă acolo, dar și 

aparatul de lucru este numeros și capabil să ducă treaba de zi cu zi. Menționez faptul 

că anagajații DAS beneficiază de cursuri de formare finanțate de UE și UNICEF. 

În ceea ce privește evenimentele, știți cu toții că începem din luna ianuarie cu 

ziua Culturii Naționale, piese de teatru cu spijinul Teatrului Bacovia, avem 

Concursul Miss Moineșteanca, spectacole de stand-up comedy, spectacole cu elevii 

de la școlile din municipiul Moinești. Enumerăm Ziua Veteranilor de Război, iar în 

acest caz nu cred că mai este necesar să vi-l amintesc pe domnul General Procopie, 

veteranul nostru, care și acum vine la primărie de 2-3 ori pe săptămână. E lucru mare 

să ai o asemenea persoană care are aproape 103 ani și participa la toate evenimentele 

de la noi de la Moinești - și nu numai. La un eveniment organizat la Bacău de către 

Cultul Eroilor, domnul Procopie a ținut un discurs de aproximativ o oră. În acest 

sens, menționez și evenimentul ținut de Ziua Eroilor, când domnul Procopie a fost 

ridicat la gradul de General. Amintim și de vernisaje, de Tabăra de Pictură, un nou 

vernisaj are loc pe 9 septembrie, vom avea și piese de teatru, amintim de Breasla 

Actorilor, Ziua Internațională a Iei, Raliul Moldovei care se va desfășura pe data de 

5 august; gararea automobilelor, sperăm să aibă loc la Complexul Turistic Mario, 

întrucât în centrul orașului este șantier. Amintim de Festivalul Internațional „Vis de 

Stea”- vă spuneam la punctul „Diverse” - care va avea loc de vineri și va ține 3 zile, 

până duminică, când se va desfășura gala de premiere. În această săptămână au loc și 

Zilele Medicale - și vă spun că în toate unitățile de cazare, de la Slănic Moldova 

până în Bacău, există oaspeți sosiți la aceste două evenimente ce vor avea loc la 

Moinești. Noi suntem foarte mulțumiți, deoarece aceste persoane sosite la noi aduc 

Moineștiului - pe lângă imagine - și câțiva bănuți la bugetul local, fie ei cât de 

puțini. Menționăm și serbările câmpenești din Parcul Orizont, întrecerile sportive, 

Manifestările Culturale „Zilele Municipiului Moinești”, în cadrul căruia am premiat 
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profesorii ieșiți la pensie și în activitate, sportivii care au obținut performanțe 

remarcabile în cariera lor. Amintim aici și Festivalul „Moineșteanca” care a avut loc 

în luna septembrie și va fi și anul acesta, concertul formației „Plăieșii”. 

La Biblioteca Municipală va avea loc un eveniment în prima zi din cadrul 

„Manifestărilor Culturale –Zilele Municipiului Moinești, când instituția va primi 

numele „Profesor Constantin Lovin” și vor fi și câteva lansări de carte. Urmează și 

înfrățirea cu localitățile din Republica Moldova, Strășeni și Ialoveni, fiecare dintre 

ele având populație de aproximativ 20.000 locuitori cu tradiții deosebite. Am văzut 

un muzeu acolo, nu există în toată Europa: cu costume, aparatură, instrumente 

muzicale și în aceste zile o parte din acest muzeu va veni la Moinești. Așadar, 

predomină manifestările culturale de zilele municipiului.  

Ca evenimente, enumerăm și Festivalul de Film, Festivalul de Teatru sub 

Lună, Ziua Națională de 1 Decembrie cu prezența Fanfarei militare, prezența 

cadrelor militare, în care am realizat și acel marș cu făclii, când președintele 

Consiliului Județean spunea că mutăm încet-încet reședința de județ la Moinești. 

Am ajuns și la Premii, unde am obținut locul 2 la Administrație, în cadrul 

Consiliului Național al Elevilor care a avut loc în urmă cu o lună de zile, unde s-au 

premiat investițiile în educație. Doamna Mădălina Armeanu a participat la acest 

eveniment, primul loc a fost ocupat de Comuna Ciugud, județul Alba, locul doi de 

Municipiul Moinești, iar locul 3 a fost ocupat de Municipiul Iași. 

În urmă cu două săptămâni a fost o reuniune cu cei de la UNICEF pe seama 

proiectelor pe care le avem implementate și noi, iar ca studiu de caz, am mers chiar 

la Ciugud, să vedem investițiile de acolo pentru că este a treia oară când ne-o ia 

înainte. Vă spun că nu suntem departe de ei. Ei au implementat într-o școală un 

sistem performant de predare online cu table smart, tablete, iluminat special în clasă 

care se adaptează cu lumina de afară. Satul Ciugud are în centru o biserică, o școală 

și primăria. A recunoscut primarul de acolo că este ușor de administrat. 

Următoarea reuniune UNICEF va avea loc la Moinești. Vor veni cei de la 

Ciugud și din restul țării să vadă ce avem noi aici, să vadă dificultatea cu care 

administrezi un centru urban de dimensiunea Moineștiului. Ei ne-au luat fața 

deoarece publicitatea acestei comune a fost mai mare, ceea ce încercăm să facem și 

noi - dar nu singuri, ci cu ajutorul dumneavoastră și mass-mediei. 

SPORTUL este o ramură importanță pentru sănătate. Peste 300 de copii sunt 

la CSM Moinești. Avem 9 tipuri de sport: șah, fotbal, bascket, tenis de masă, tenis 

de câmp, ciclism, powerlifting. De exemplu, la tenis de masă avem un băiat Sergiu 

Urzică care face parte din lotul național și a câștigat trofee la Paris, în Austria. La 

tenis de masă avem, de asemenea, două fete care sunt în lotul național, care de 

curând s-au întors din Albena – Briana Cășuneanu, Sandra Vasilică. Deci nu 

cheltuim acești bani în zadar, sunt bani care contribuie la sănătatea și educația 

copiilor, iar viitoarele performanțe ale lor vor duce numele Municipiului Moinești 

mai departe. CSM Moinești este un club care funcționează. Avem aici și pe domnul 

președinte, el ne poate confirma. Avem și antrenori de calibru național și 

internațional care au vrut să se implice, văzând că și administrația publică locală se 

implică. 
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La CULTE ȘI FUNDAȚII, știți că există Legea 350 și Legea 82. Ne implicăm 

în școlile de vară organizate de Protoierie. 

Trecem la ADMINISTRAȚIE ȘI ACTIVITATEA CONSILIULUI LOCAL. 

În anul 2020 au avut loc 12 ședințe ordinare și 13 extraordinare, iar în 2021 – 12 

ședințe ordinare și 6 extraordinare. Situația proiectelor de hotărâre - 217 aprobate în 

2020. Proiecte de hotărâre respinse - niciunul. Situația voturilor, există și pro, contra 

abțineri. Este normal să fie așa, chiar bine, în situația în care există democrație. 

Ce urmează? Centrul Multifuncțional - Activități Sociale. Este clădirea de 

lângă DAS, din fața Bisericii. Școala de Băieți va deveni muzeu, viitoarea Secție 

Balneară la hotel, eficientizarea iluminatului – 4,3 milioane de la Ministerul 

Mediului, locuri de joacă, diversitatea mobilității urbane, asfaltarea de străzi, 

infrastructură alimentare apă și canal. 

Avem un Centru de activități de agrement, deoarece are în componență un 

modul unde se pot desfășura activități sportive șah, remi, table, grup sanitar, teren pe 

zgură, tribune, împrejmuire nocturnă, iluminat, sistem de accesare a terenului online 

pentru închiriere. Cei care nu vor respecta regulile de folosință a terenului, nu vor 

mai avea acces pe viitor. Era nevoie de așa ceva, deoarece avem terenuri doar la 

școli. Vă spuneam de acele proiecte pe asistență socială, pe mobilitate urbană pe 

DN2G, bazinul de înot, continuarea proiectelor. 

Ne apropiem de final. Nu este sfârșit de mandat pentru a vă mulțumi pentru 

contribuție, dar o voi face, deoarece ceea ce am realizat până acum este făcut doar 

împreună. Vă mulțumesc, în primul rând, pentru realizarea Raportului. Cu toții ați 

contribuit la realizarea lui. Prezentarea Raportului a durat peste o oră, ceea ce 

semnifică faptul că în municipiul Moinești sunt realizări și ne putem mândri cu acest 

lucru. Astăzi când merg la diferite ședințe în județ în țară, observ că municipiul 

Moinești este o localitate care se dezvoltă, care corespunde secolului în care trăim. 

Suntem pe podium la accesarea de fonduri europene, în județul Bacău cât și pe plan 

național. Mulțumesc Consiliului local pentru că a aprobat aceste proiecte de 

hotărâre, mulțumesc celor din aparatul de lucru al primarului pentru că nu pot singur 

realiza aceste lucruri, mulțumesc celor din instituțiile deconcentrate de la nivelul 

municipiului Moinești (școli, spital, unități militare) pentru că împreună putem duce 

mai departe ceea ce ne-am propus la începutul acestui mandat. 

Dacă dorește cineva din sală să completeze discursul meu, îl invit în față. 

Până atunci vă spun că avem nevoie de sprijinul dumneavoastră, să ne informați 

atunci când vedeți ceva care nu este la locul lui, chiar mie, personal. Ușa este 

deschisă în fiecare zi, mereu sunt pe teren, toate proiectele au nevoie de mici 

modificări, de aceea trebuie să fiu prezent mereu. Doar dacă vom munci cu toții, 

orașul va arăta mult mai bine. 

Domnul viceprimar Legănuș Bogdan-Dragoș: În primul rând, felicitări 

domnului primar, felicitări aparatului de lucru și nu în ultimul rând dumneavoastră, 

consilierilor locali. Am urmărit cu emoție fiecare slide, iar pe măsură ce se derulau 

slider-urile, eram din ce în ce mai mândru și mai fericit. Cu toții putem observa că 

municipiul Moinești, cu fiecare zi, înflorește vizibil și devenim un exemplu de bune 

practici, poate și la nivel național. De aceea, vă rog pe fiecare dintre voi, să deveniți 

ambasadorii municipiului Moinești, să ne promovăm în spațiul public, pe facebook, 
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cu prietenii, cu familia, cu colegii din alte localități, deoarece avem cu ceea ce ne 

mândri și avem un oraș care se dezvoltă de la zi la zi. Fiți mândri de municipiul 

Moinești și nu uitați de sloganul Municipiului Moinești: „Promovăm valorile, 

stimulăm competiția și împreună construim viitorul”. Fiecare suntem parte din 

viitor. Observ cum foști colegi de facultate, de muncă, în urma postărilor de pe 

facebook, a aparițiilor domnului primar la TVR 1, TVR 3, pe posturi locale, 

județene, naționale, mă întreabă: Cum se poate? Iar eu le răspund: foarte simplu, 

când lucrezi cu inima pentru Moinești și pentru moineșteni, visele se transformă în 

realitate. Felicitări, încă o dată, domnule primar! Dacă mai dorește cineva să ia 

cuvântul. 

Domnul consilier Breahnă Neculai: Mă bucur că alături de domnul primar, 

de ceilalți consilieri, de toți cei care lucrează în primăria Moinești, mi-am adus o 

mică contribuție - și îmi voi mai aduce atât timp cât voi mai trăi în municipiul 

Moinești - atât în calitate de consilier, cât și în calitate de viceprimar. Cred că s-au 

spus foarte multe lucruri, dar în esență cred că domnul primar are ca prioritate omul, 

moineșteanul. Cred că nu este zi să nu poarte discuții cu toți cetățenii, atât la 

audiență, cât și în particular, iar întotdeauna, răspunsul nu este NU. Analizează, 

caută soluții, și mereu găsește pentru moineșteni. M-am convins de acest lucru, 

valoarea localității nu este dată de mijlocul financiar, de sumele pe care le avem la 

buget care sunt foarte mici, în comparație cu proiectele pe care le avem, ci de 

valoarea omului care știe ce are de făcut, ce are de realizat în viitor, împreună cu 

dumneavoastră. De aceea îl felicit pe domnul primar, domnul viceprimar, pe 

aparatul de lucru, dar și pe ceilalți care contribuie alături de dânșii la progresul 

orașului. Cred că Bacăul dacă avea un primar ca al nostru, arăta altfel. Mergeți acolo 

și faceți o comparație, chiar și cu alte localități. Dar am ales reședința noastră de 

județ, unde merg permanent. Felicitări, încă o dată și spor la treabă! 

 

Domnul primar Vieru Valentin: Mulțumesc! Dacă mai vrea cineva să ia 

cuvântul? Dintre consilierii locali? Aparatul de lucru? Dacă nu, închei ședința, vă 

aștept la evenimentele din weekend. Repet, dacă facem echipă împreună, toată 

lumea va trăi în înțelegere în municipiul Moinești. Dar condiția este să facem echipă 

și să lucrăm împreună. 

Doamna Alăzăroaie Raluca-Maria, preşedinte de şedinţă: Dacă mai aveți și 

alte intervenții? 

Nefiind, declar închisă şedinţa ordinară din 13.07.2022.   

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

             PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ:                               SECRETAR GENERAL: 

                                   CONSILIER LOCAL,                                           jr. MARILENA DÎRLĂU 

         jr. RALUCA-MARIA ALĂZĂROAIE        


